
  Initiativärende   
   

Ungdomsråd, ungdomsfullmäktige eller vad i Trelleborg? 

Under sommaren har tolv ungdomar haft som sommarjobb att titta på en möjlig väg fram för ett 

forum av något slag som har ungdomar som bas. Detta sommarjobb är en direkt följd på det förslag 

som C i Trelleborg kom in med där man önskade ett ungdomsfullmäktige. 

Vi vet dock väldigt lite om uppföljningen av detta även om vi nyligen fått höra att man på 

arbetsmarknadsförvaltningen har anställt en person som skall jobba med frågan. 

Vi tycker att detta är en viktig fråga och vi efterlyser en rapport och en planering för fortsatt arbete 

med att införa ett forum för ungdomar. Att låta 12 ungdomar sommarjobba med frågan är ett bra 

första initiativ men det får inte sluta med det. Därför vill vi: 

Att kommunstyrelsen uppdrar åt kommundirektören att skyndsamt återkomma med en rapport i 

ämnet 

Att kommunstyrelsen avsätter tid för att få rapporten föredragen i samband med ett möte med 

kommunstyrelsen 
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